
  

   

  

DAGSORDEN  

Bestyrelsesmøde Snedsted skole  

Tirsdag d.26. november  

17.00 – 19.00  

Afbud fra: Mikkel. Deltagere Søren, Lise, Marianne, Mona, Lotte, Ida, 
Joachim, Tina, Lisbeth og Michael 
Dagsorden  Intro til punktet  

1.Kvartalsmødet -   
  
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2.Fravær – nye  
regler  
  
  
  
  
  
  
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
3.2-årige valgperiode – 
valg i foråret  
  
  

Marianne har deltaget i kvartalsmøde med BFU,  
Forvaltning og øvrige skolebestyrelser. På dagsordenen 
havde alkohol et særligt fokus.  
 
Marianne informerer: 
Marianne på Thisted ungdomsskole. 
Der drikkes øl uden for ungdomsklubben i Snedsted, 
der arr. et møde med klubben. 
Der snakkes snus. 
SSP for defensive 
Ungdomsskolen har mange aktiviteter som alternativ til 
posefesterne. Ture i Ungdomsskolen forbindes for de 
unge ofte med drikkeri.  
Gerne mere info fra ungdomsskolen. 
 

Der sendes et brev ud omkring Small Talk 
 
 

Der er kommet nye regler om børns skolefravær. 
Reglerne indeholder 2 områder, som skolebestyrelsen 
skal forholde sig til:  

• Retningslinjer for, hvordan skolen skal notere og 
registrere elevernes fravær  

• Skolens henvendelse til forældre til børn, der 
nærmer sig 10% ulovligt fravær  

  
Retningslinjer for, hvornår fravær noteres i løbet af 
skoledagen er: i løbet af første lektion for 0.-9.klasse og 
i løbet af sidste lektion for 7.-9.klasse. 
 
Lisbeth har lavet et skriv om henvendelse til forældre til 
børn, der nærmer sig 10% ulovligt fravær. Vi ser på 
det, det er kort og nemt at forstå. Hun retter til, med 
dato for indkaldelse til møder om problematikken.  
 
 
 
 
Snedsted Skole har fået grønt lys til at arbejde med 2 
årige valgperioder. Det betyder, at der skal være valg 



  
  
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

4.Skolebestyrelsens  
fokusområder  
  
  
  
  
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
  
5. Principper for 
overnatning – se  
bilag  
  
  
 
 
6. Elevrådspunkt 
om mobilregler – se bilag 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

til foråret. Hvordan vil vi ”angribe” valget for at få 
mange forældre til at tage del og flere kandidater til at 
stille op. Information – aktiviteter – etc?  
 
Mærkesager for skolebestyrelsen? 
Det trygge børnemiljø  
Vi har nogle dygtige elever, der kan lave videoer 
omkring emnet. 
Der nedsættes et udvalg/ Søren, Tina, Marianne 
Evt. lave en folder 
  
  
  
Vi skal drøfte, hvilke områder skolebestyrelsen kunne 
ønske sig at fokusere på og fordybe sig i. Punktet kan 
også tænkes ind ift skolebestyrelsesvalget i foråret, 
hvor der fx kan promoveres konkrete områder, som 
skolebestyrelsen ønsker at arbejde med i kommende 
valgperiode. (Spørgsmål til punktet kan sendes/stilles 
til både Marianne og Lisbeth)  
 
”Alle med i idræt” 
Der snakkes skolerejser som mærkesag – måske lave 
en tur på mellemtrinnet. 
Den gode fortælling om Snedsted skole, vi specialiserer 
os/ fordyber os, skaber varierede læringsrum, det kan 
vi som en stor skole.  På næste møde tager vi punktet 
op igen – hjemmearbejde er at få gode ideer til 
bestyrelsens fokuspunkter 
 
 
  
  
  
Principperne er tidligere behandlet på aprilmødet, men 
de mangler endelig godkendelse.  Principperne blev 
godkendt 
 
 
 
Elevråds medlemmer fremlægger undersøgelser, som 
er lavet i alle overbygningsklasser, omkring principper 
for brug af mobil tlf: 
 
Fordele: 
Ny mobilregler 
Begyndt at tale mere sammen 
Færre klager fra forældre  
Mindre forstyrrende i timerne 
 
Ulemper: 
Sygekontakten er længere væk. 
Kan ikke komme i kontakt med forældre 
Ingen kontakt til jobbet. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
7. Efterretninger:  
a) Formand  
b) Ledelsen  
    -  
Personalesituationen.  

Kontakten til hinanden. 
Har ingen ur nu, samt mobil pay hos købmanden. 
Noter fra tavlen.  
 
Bestyrelsen er indstillet på, at man evt. kan dele dagen 
op – eksisterende regler fra 8.00-11.30 og derefter 
gamle regler fra 11.30 og resten af dagen. Det vil give 
en mellemløsning på 8-9 årgang. 
 
Hvad siger personalet/ eval. på forløbet skal også 
indeholde mellemtrinnet.  
Hvis personalet siger god for mellemløsningen er det 
vedtaget, ellers tages det op igen. 
 
 
a) 
Skuffelse mht. efterårsløbet, forventninger om et andet 
indhold, da indholdet ikke var som tidligere år.  
 
b) 
 Der er to på orlov og sygefravær, og det har presser på 
vikardelen. 
Palle/ Bodil inde som fastevikarer en periode. 
 
Presset på plads på Trombakken, der skrives til komm. 
ang. De udfordringer vi har. 
Hovedskolen har m2, der kan rumme eleverne fra 
Trombakken. Det er ikke en optimal løsning.  
 
Resursetildelingen viser, at økonomi for Hovedskolen vil 
være i balance næste år, mens Trombakken får flere 
midler som følge af flere elever. Der skal spares 
100.000 på bygningsmassen. Der nedsættes en 
kommunal gruppe til at se på muligheder. 
 
Fantastisk bedsteforældredag i indskolingen, med en 
rigtig god tilslutning. 
 
Folkeskolernes dag var en god dag. 
 
T3 undersøgelse: der er set på resultaterne i 
lederteamet. Det er endnu for tidligt at sige noget 
definitivt.  
 
Der bliver Lucia-optog, som vi plejer. Sidste skoledag 
inden jul har kirkegang for alle afdelinger. 
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Økonomi - 
Snusarrangementet  
- Skolefest 
i indskolingen  
c) Medlemmer  
d) Elever  
e) Trombakken  
f) SFO  
g) Hovedskolen  
h) Evt. pkt. fra 
BFU til kort drøftelse i) 
Pkt. til evt.   
  
  
  
  
  
7. Pkt. til næste  
møde  
  
8. Evt.  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

 

 

 

b/ Der opfordres til at betale med mobil pay/Der lægger en 
transaktions afgift så det er ikke bare lige at gøre det. 

c/ Køleskabet i indskolingen er ikke rene. Hvem skal gøre det rent? 

e/ 4 nye elever på Trombakken, 2 nye personaler.  

f/ Bearbejde mål og indhold i sfo, som senere på året skal godkendes 
at bestyrelsen inden den sendes til kommunen. Der er nye tiltag i 
forbindelse med forenings sfo ”Snedsted garden og badminton  

 

 

Punktet om skolebestyrelsens fokusområder tages op igen. 

 

Intet under eventuelt.  
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